



Protokoll styrelsemöte 25-06-16

Datum:	2025-06-16 kl 18
Plats:	Teams
Närvarande:	Kjell Nordeman, Anders Lönn, Anders Svensson, Per Sjöborg, Per Lindén, Jonas Svantesson, Harald Jochnick
Återbud:	-

		Ansvarig	Klart
§1	<i>Mötets öppnande</i>		
§2	<i>Val ordförande och sekreterare</i> Kjell och Harald valdes		
§3	<i>Fastställande av dagordningen, tillkommande ärenden</i> Dagordningen fastställdes utan ändringar.		
§4	<i>Godkännande föregående mötesprotokoll</i> Föregående protokoll lades till handlingarna utan ändring.		
§5	Årsmötesprotokollet är nu vederbörligen justerat och utsänt till styrelsen		
§6	<i>Kassa och medlemsrapport, uppföljning kostnader projekt</i> Anders S redogjorde för det ekonomiska läget som verkar vara bättre än plan. Det saknas fortfarande en faktura från Eskilstuna. Det är för närvarande 556 medlemmar i föreningen om familjemedlemmar räknas som 2 medlemmar. Av de 42 medlemmar som fick en påminnelse vid SÅF-bladets senaste utskick saknar vi betalning från 30. 3 har meddelat att de lämnar föreningen. Vi har till dags dato fått 29 nya medlemmar varav 9 från båtmässan. Jonas kollar med Maggan om styrelsen kan få en lista på de 30 som inte betalat.	JS kollar med Maggan	Innan nästa styrelsemöte
§7	<i>Uppdatering och fastställande av ansvarsområden enl förslag från Hallsberg</i> Listan genomgicks och godkändes. Bifogas.		
§8	<i>Bidrag till slupgruppen</i> SÅF har fått ett projektbidrag på 75 kkr från RAÄ för framtagning av utbildningsmaterial för slupägare. Bidraget har inte kommit oss tillhanda ännu. Jonas framhöll vikten av att få en kontinuerlig redovisning av upplupna kostnader för projektet.		
§9	<i>Organisationsanpassning med hänsyn till slupprojektet</i> Styrelsen låter slupgruppen fundera på detta och komma med ett förslag	JS tar upp med slupgruppen	25-08-12
§10	Dokumentation av Bertil Svenssons arbete Jens Petterson hade kommit in med ett förslag för kostnader i samband med att han skulle resa till Dalarna och intervjuar Bertil Svensson.		



Protokoll styrelsemöte 25-06-16

	Styrelsen är positiv till att något görs som kan komma medlemmarna till del. För närvarande finns inte resurser för detta. Eventuellt kan någon lokal person göra en intervju. Ärendet bordlägges tills vidare. Kjell kontaktar Jens med beskedet.		
§11	<i>Montersamarbete på båtmässan</i> Per Sjöborg har haft kontakt med Pierre Dunbar som har hand om avsnittet klassiska båtar på båtmässan. Han ger klartecken för att SÅF och någon annan utställare samarbetar i en och samma monter. Kjell undersöker med Skärgårdsstiftelsen om intresse finns.	PS, KN	2025-09-13
§12	<i>Hur ska vi jobba för att uppnå det som står i verksamhetsplanen?</i> Verksamhetsplanen gicks igenom och åtgärder för att verkställa planen listades. Dokument bifogas.		
§13	<i>Övriga frågor</i> Inga övriga frågor.		
§14	Nästa möte 2025-08-12 på Teams		
§15	Mötet avslutades		

Sammanställning av utdelade uppgifter:

Utdelat	Vad?	Vem?	Klart
2025-05-13	Organisera möte med Gustav Dillner i höst	PS	25-10-01
2025-06-16	Ta fram lista med namn på de som inte betalat och sända till styrelsen	JS	25-08-12
2025-06-16	Förslag om organisationsanpassning mht slupgruppen	JS	25-09-13
2025-06-16	Kolla med Skärgårdsstiftelsen om de är intresserade av monter-samarbete	KN	25-09-13
2025-06-16	Samarbete med annan aktör om monterplats på båtmässan	PS	25-09-13
2025-06-16	Kontakta Jens rörande inkommen offert	KN	25-08-12

Vid protokollet:

Justeras:



 Harald Jochnick, sekr

.....
 Kjell Nordeman, ordf



Protokoll styrelsemöte 25-06-16

Möteskalender för SÅFs Styrelse verksamhetsåret 2025-26

2025-05-13	18:00	Teams
2025-06-16	18:00	Teams
juli inget möte		
2025-08-12	18:00	Teams
2025-09-13	10:00	Fysiskt
2025-10-14	18:00	Teams
2025-11-11	18:00	Teams
2025-12-09	18:00	Teams
God Jul		
2026-01-13	18:00	Teams
2026-02-10	18:00	Teams
2026-03-10	10:00	Fysiskt
2026-03-21		Årsmöte